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Αγαπητέ Χρυ στάκ η,

Πρυ ν παραδοθεί στον κ-Πρόεδρο το μονοσέλυδο έ^^ραφο των 
Αμερυ κ avwv , είχαν κυκλοφορήσει, φήμες ότι_ ol ApepcKavoi ετοιμάζουν 
και θα υποβάλουν σχέδυ ο λύσης του Κυπριακού- Οι. φήμες αυτές μας 
ανησύχησαν- Ακούστηκαν φωνές δι_ αφωνίαν από δυάφορα επίσημα 
στόματα: "Αεν υπάρχευ σχέδια”!· "ΰεν εζήτησαν να ακούσουν τις 
απόψευς; μας" ! -

Αποδείχτηκε βέβαεα, ότι δεν επρόκευτο περί σχεδίου-Αεν πρόκειται 
όμως $τ ’αυτό- Πρόκευταυ ^ια την εντύπωση που δημυούρ^ησαν και 
μέσα και έξω από την Κύπρο ol δυαφωνίες μας- Η εντύπωση που 
ώημυουρ^όθηκε, είναι ότυ εμείς ol EXXpvoKOnptol φοβούμαστε μήπως 
υποβληθεί από κάποιους από τους οποίους ζητούμε συμπαράσταση, 
σχέδυο Χύσης του προβλήματος μας- Η εντύπωση που δήμε ουρ^ήθηκ ε 
είναι 0tl πρέπευ "να απέλθευ από εμάς το "ποτήριον" ενός 
σχεδ ίου"-

I ιατί όμως φοβούμαστε; □ Χό^ος είναυ ευκολονόητος. Ξέρουμε ότι 
ένα σχέδιο που ετοιμάζεταυ είτε από τον ΟΗΕ, είτε από τους 
Αμερυκάνους και τους Βρεττανούς είτε από οποίονδήποτε άλλο φίλο 
μας δεν θα είναυ ακρυβώς όπως το θέλουμε εμείς-

Αλλά σχέδυο όπως το θέλουμε εμείς δεν πρόκευταυ να προταθεϊ από 
κανένα- Οποιο σχέδιο λύσης υποβληθεί και από τους καλύτερους 
φίλους μας θα ε ΐναυ σχέδυο συμβυβασμού-

ΐωρα ο κ- Κληρίδης ετουμάζεταυ να απαντήσει στο μονοσέλυδο 
έ^τ^-ραφο- Η συμβουλή μου είναι, εάν αυτή έχευ κάπου αν αξία είναι, 
να απαντήσει με σκοπό την αναζήτηση συμβυβασμού- Καυ ^ια την 
εξεύρεση κοινού εδάφους καυ ^?υα την ουσία του προβλήματος- 
όιαφορετικά, τα τρυάντα πέντε χρόνια της εκκρεμότητας του 
προβλήματος θα γίνουν εβδομήντα και τα είκοσι της κατοχής θα 
γίνουν πενήντα-
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